
BORDER COLLIE CLUB CZECH REPUBLIC

Zápis z jednání výboru BCCCZ  č. 84 za období 1.4.-30.6.2024 

Předseda spolku:  Daniela Rájová 
Členové výboru: Stanislava Balogová, místopředsedkyně; Monika Švarcová, poradkyně chovu; Ing. 
Dominika Boucká, hospodářka klubu (rezignace k 31.5.2024); Ing. Kolečková Radka, jednatelka 
klubu 
Členové kontrolní a revizní komise: Bc. Veronika Tvrdá (kooptace do funkce předsedkyně KRK od 
18.3.2024), Karolina Koucká, Simona Sochorová 

Zapisovatel: Ing. Radka Kolečková 
Forma jednání: e-mailová korespondence


Sport a výstavy 
• 14.4.  se konal závod ve výkonu Exot cup 2024 v Mělníku, kde byl vyhlášen Mistr BCCCZ ve 

výkonu.

• 4.-5.5. se konala Klubová a Speciální výstava v Kácově. Byla nejpočetnější výstavou, co se 

týká vystavovatelů za celou dobu existence klubu. Na výstavu bylo přihlášeno 407 psů 
(Klubová výstava 218, Speciální výstava 189), 150 vystavovatelů z 8 zemí. Rozhodčí byli paní 
Alison Stenhouse UK a pan Mark Johnson UK. Výstava byla velmi dobře hodnocená, jak ze 
strany vystavovatelů, tak i zahraničních rozhodčích.

o J. Zieserl z Rakouska neuhradila k termínu vyhotovení zápisu výstavní poplatky ani po 

urgencích za své přihlášené psy 217,- Euro. Do vyrovnání dluhu ji nebude umožněno 
vystavovat na výstavách BCCCZ.


• 31.5.-2.6. se konalo ve Valašské Bystřici Wallachian HoOPEN + Šampionát BCCCZ v 
hoopers.


• 7.-9.6. se v Rožnově pod Radhoštěm konalo Mistrovství BCCCZ v agility.

• 15.-16.6.  se konalo v Mistrovství BCCCZ ve flyballu v Prostějově.

• Pes roku - organizátorky soutěže Michaela Šindelářová a Martina Pachtová Pes roku podaly 

dne 29.5.  oficiální rezignace na své funkce pro následující ročník. Zdůvodnění zaslala M. 
Šindelářová jak výboru, tak jej zveřejnila v plném znění na svém fcb profilu. Jedním z důvodů 
bylo také pozdní vyplacení odměn za odvedenou práci na soutěži.  Při hlasování o jejich 
vyplacení se předsedkyně  D. Rájová a hospodářka Ing. Boucká se zdržely hlasování.


• Všem organizátorům uvedených akcí výbor děkuje za jejich organizaci, kvalitu a práci, 
kterou na akcích odvádějí! 

Chov 
• 23.6.2024 se konala ve Zlíně bonitace, kterou posuzovala paní Monika Švarcová. Bylo 

přihlášeno a bonitováno 54 jedinců, z toho 14 psů/ 40 fen. Neuchovněno 3 z toho 2 psi, 1 

fena. Jedna fena byla úspěšně rebonitována. Byla upravena bonitační karta a výklad 
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bonitační karty podle nově odsouhlaseného systému bonitací a tato bonitace již proběhla 
podle inovovaných pravidel.


Klub  
• Dne 31.5.2024 podala Ing. Dominika Boucká rezignaci na funkci hospodářky. Výbor 

odsouhlasil, že do následující členské schůze setrvá v nižším počtu členů výboru (4). Dále 
bylo odsouhlaseno, že  funkci hospodářky dočasně přebere místopředsedkyně klubu paní 
Stanislava Balogová – mimo přístupu k bankovnímu účtu, platby budou zajištěny předsedkyní 
Danielou Rájovou. V souvislosti s rezignací Ing. Dominiky Boucké zaslala Ing. Martina Paulino 
otevřený dopis, ve kterém se vzdala svého nástupnictví na funkci hospodářky. Plné znění 
dopisu lze nalézt na osobním facebookovém profilu Ing. Paulino, případně ji požádat o jeho 
zaslání.


• Výborem byl odsouhlasen postup pro zveřejňování příspěvků na sociálních sítích 
(Borderholic), a to tak, že příspěvky budou podléhat schválení výborem, tak jako ostatní 
veřejná vyjádření výboru. Za zveřejnění příspěvků následně odpovídá jednatelka klubu 
(zastupuje místopředsedkyně klubu Balogová). Samostatnou kategorií jsou „akce“, kdy např. 
výstavy bude administrovat přímo organizátorka akce (Balogová)


• Po opakovaných urgencí na plemennou knihu ČMKU (viz. minulý zápis z jednání výboru), 
které byly bezvýsledné, zaslal výbor stížnost na nedodržování termínů přímo na Radu PK 
ČMKU.


• Předsedkyně D. Rájová bez vědomí výboru jednala s účetní firmou Kočka spol. s.r.o. o 
vypovězení smlouvy na vedení účetnictví pro klub. Výbor žádné změny účetní firmy 
neprojednával, ani je nemá v úmyslu.


• Předsedkyně dala pokyn hospodářce k  proplacení neodsouhlasené faktury za právní služby 
JUDr. Šloufa ve výši 30.150 Kč, přičemž původní nabídka byla stanovená a výborem 
schválena v rozsahu 10-20 tis. Kč dle náročnosti dokumentů. S ohledem na významné 
překročení původního rozsahu a na stav dokumentace, kdy revize a nové znění dokumentů 
nejsou stále hotové, členky výboru Švarcová, Balogová, Ing. Kolečková vyjádřily svůj 
nesouhlas s tímto postupem a výší fakturace. 


• Členky výboru (Švarcová, Balogová, Ing. Kolečková) vyzvaly předsedkyni k doložení svých 
tvrzení ohledně kompetentnosti a kvality odvedené práce bývalé hospodářky Ing. Paulino na 
členské schůzi. Jednalo se o výroky ohledně nedodržení péče řádného hospodáře, 
kompetentnosti Ing. Paulino, kvality poskytovaných účetních výkazů a „mizení“ výdajů v 
účetnictví klubu. Vzhledem k tomu, že žádná fakta nebyla doložena a předsedkyně se odmítla 
omluvit, zveřejnily svou členky omluvu svým jménem na webu a fcb stránkach klubu.


• Firma Kočka spol. s.r.o. prostřednictvím Ing. Martiny Paulino poskytla výraznou slevu na 
účetní práce pro BCCCZ.


• I přes včasné upozornění účetní byla srážková daň z DPP hospodářkou Ing. Bouckou 
odvedena se prodlením.
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Zápis výborem schválen 21.7.2024
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